
Art 44 vragen VVD

Via bewoners en social media vernam VVD Rijswijk verontrustende berichten over toenemende 
overlast en criminaliteit op de parkeerplaats nabij de Van der Kooijweg en de Goedendorplaan. Er 
vindt afvaldumping plaats en er is aanzienlijke overlast van lachgasgebruik. Er is sprake van een 
gevoel van onveiligheid bij bewoners en hun bezoekers. Tegelijkertijd wordt volgens omwonenden 
de parkeerplaats nauwelijks functioneel gebruikt overdag.

1. Is de burgemeester bekend met de overlast en criminaliteit op deze plek?

2. Welke maatregelen zijn tot nu toe genomen?

3. In hoeverre is de parkeerplaats nog van nut? Heeft het College zicht op de functionaliteit van 
de parkeerplaats?

4. Is afsluiting van het parkeerterrein met bv een boom voor de korte termijn een optie?

5. Heeft de burgemeester overwogen om op langere termijn de parkeerplaats af te breken en 
het stuk land terug te geven aan de natuur? Zo nee, wat vindt u hier van?
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